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Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 9.12.2020 r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Jaki jest zakres film, które mają umowę na sprzątanie terenów zielonych, 
chodzi o sprzątanie parku, czy zalegające liście mają być zdmuchane z chodnika 
w pasie pół metra, czy mają być zebrane i wywiezione z parku, z terenów 
zielonych, 

Wiesław Fąfara 

(podpis) 


